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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnök e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrnak

„Miből fognak működni a Békéltető Testületek?”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Békéltető Testületek 1999 . elején alakultak, melynek alapvető célja az volt, hogy egy

olyan gyors, független szakmai és olcsó vitarendezési lehet őséget adjanak a fogyasztók

számára, mellyel elkerülhetik a bírósági eljárások útveszt őit, igényeiket azonban

hatásosan tudják érvényesíteni . A Békéltető Testületek a gazdasági kamarák mellett

működnek. A jól működő rendszert 2011 . júliustól a PSzÁF mellett működését

megkezdő Pénzügyi békéltető testület is bekapcsolódott a rendszerbe . A korábbi évek

költségvetési forrásait (200 millió forint) a 2012 . évre 100 millióra csökkentették. -

Mibő l fogják fenntartani a testületeket?

Tisztelettel várom válaszát !

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Budapest, 2011 . október 11 .

országgyűlési képviselő
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